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BROI.0012.3.1.2018 

 

 

Protokół nr 1/19 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 3 stycznia 2019  roku 

 

 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

 

W dniu 4 stycznia 2019  roku o godzinie 12:15 
 
Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Pan Karol Matusiak dokonał otwarcia obrad Komisji, powitał wszystkich członków Komisji  

i zaproszonych gości w osobach: Pani Igi Przystałowskiej – Skarbnika Powiatu oraz Pani Moniki 

Leśniewskiej – Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych.   

  

2. Stwierdzenie quorum.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczy 5 

osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum. 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu członkowie komisji otrzymali porządek obrad. 

Przewodniczący Komisji odczytał treść proponowanego porządku obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.  

5. Wybór Sekretarza Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. 

6. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na 2019-2026 (materiał przekazany 

pismem BROI.0004.28.2018 z dnia 5 grudnia 2018 r.). 

7. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Włocławskiego na rok 2019 (materiał przekazany pismem BROI.0004.28.2018 z dnia 5 

grudnia 2018 r.).  

8. Opracowanie projektu planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2019.  

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad Komisji. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad? Wobec braku innych 

propozycji Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem porządku 

obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

za -5  

przecw-0 

wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła porządek obrad składający się 10 punktów.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 
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1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.  

5. Wybór Sekretarza Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. 

6. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na 2019-2026 (materiał przekazany 

pismem BROI.0004.28.2018 z dnia 5 grudnia 2018 r.). 

7. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Włocławskiego na rok 2019 (materiał przekazany pismem BROI.0004.28.2018 z dnia 5 

grudnia 2018 r.).  

8. Opracowanie projektu planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2019.  

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad Komisji. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

4. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

 

Przewodniczący Komisji  poprosił o zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczącego Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu. 

Radny Jerzy Pawłowski zgłosił kandydaturę Pana Dawida Dalmanna na Wiceprzewodniczącego 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy Pan Dawid Dalmann wyraża zgodę? 

Radny Dawid Dalmann wyraził zgodę. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne kandydatury? Wobec braku innych kandydatur 

Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za tym, aby Wiceprzewodniczącym Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu był Pan Dawid Dalmann i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że na funkcję 

Wiceprzewodniczącego Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu wybrano Pana Dawida Dalmanna.  

 

5. Wybór Sekretarza Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. 

 

Przewodniczący Komisji poprosił członków Komisji o zgłaszanie kandydatów na Sekretarza 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. 

Radny Wojciech Rudziński powiedział, że z w związku z tym, iż komisja jest mało liczna, 

liczy tylko 5 osób wystąpił z wnioskiem, aby odstąpić od wyboru Sekretarza Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za podjęciem wniosku zgłoszonego 

przez radnego Pana Wojciecha Rudzińskiego i przeprowadził procedurę głosowania.  

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

podjęła wniosek, aby nie dokonywać wyboru Sekretarza Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.  
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6. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na 2019-2026. 

  

Przewodniczący Komisji poinformował, że materiały zostały przekazane  pismem 

BROI.0004.28.2018 z dnia 5 grudnia 2018 r.). Przewodniczący Komisji poprosił o zabranie głosu 

Panią Skarbnik Powiatu i przedstawienie projektu uchwały.  

Skarbnik Powiatu poinformowała, że przedmiotem obrad posiedzenia komisji jest projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na 2019-2026. 

Skarbnik poinformowała, że radni otrzymali opinie RIO, ponieważ te dokumenty były poddane tej 

opinii. Opinia RIO jest pozytywna. Wskaźniki, które wymaga ustawa o finansach publicznych 

według art. 242 i 243, zostały spełnione. Poza tym dokument spełnia wymogi w pozostałym 

zakresie prawa i przede wszystkim ustawy o finansach publicznych. Jeśli chodzi o informację  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej to dotyczy to miedzy innymi informacji dotyczącej spłaty 

długu w okresie, na który ten dług powiat włocławski zamierza zaciągnąć. Na chwilę obecną 

długiem powiatu za rok 2018 są tylko pożyczki zaciągnięte w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska. To jest ponad 500 000 zł do spłaty. Planując budżet na rok 2019 w ramach deficytu 

budżetowego, który w tym budżecie jest zakładany na ponad 8 767 000 zł, powiat planuje 

zaciągnąć pożyczki długoterminowe jak i kredyt długoterminowy. W  związku z tym rozłożenie 

tego długu w Wieloletniej Prognozie Finansowej planuje się do roku 2026 z możliwością jego 

spłaty, co było potwierdzane relacjami wskaźnika, więc nie ma zagrożenia co do realizacji 

zaplanowanych zadań. Jeśli chodzi o przedsięwzięcia wieloletnie to w załączniku nr 2 do tego 

dokumentu są rozpisane zadania jakie powiat planuje przyjąć na rok 2019 i lata następne. Jeśli do 

przedłożonego dokumentu radni będą mieli pytania to Skarbnik udzieli odpowiedzi. Jednocześnie 

Skarbnik Powiatu poprosiła  komisję o wyrażenie pozytywnej opinii w sprawie przedłożonego 

projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania do przedstawionego 

projektu uchwały?  

Przewodniczący Komisji zapytał członków komisji, czy mają jeszcze jakieś pytania?  

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za wyrażeniem pozytywnej opinii               

w  sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Włocławskiego na 2019-2026 i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Włocławskiego na 2019-2026. 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego 

na 2019-2026  stanowi załącznik nr 4  do niniejszego protokołu. 

 

7. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Włocławskiego na rok 2019. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że materiały zostały przekazane  pismem 

BROI.0004.28.2018 z dnia 5 grudnia 2018 r.). Przewodniczący Komisji poprosił o zabranie głosu 

Panią Skarbnik Powiatu i przedstawienie projektu uchwały.  

Skarbnik Powiatu poinformowała, że budżet Powiatu Włocławskiego na 2019 rok zamyka się po 

stronie dochodów kwotą 92.844.924,94 zł, natomiast po stronie wydatków kwotą 101.462.621,83 

zł, tak więc w planowanym budżecie na 2019 rok wystąpi deficyt budżetowy w wysokości 

8.617.696,89 zł (co stanowi 9,39 % planowanych na 2019 r. dochodów ogółem), który planuje się 

pokryć bankowym kredytem długoterminowym i wolnymi środkami. Przychody planuje się                   

w kwocie 8.767.416,89 zł, natomiast rozchody w kwocie – 149.720 zł. Dochody własne w 
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wysokości 46.781.568,00 zł, co stanowi 50,39 % dochodów ogółem. Subwencja ogólna z budżetu 

państwa  planowana jest na kwotę 33.239.287,00 zł, co stanowi 36,23%  dochodów ogółem. 

Dotacje celowe z budżetu państwa planowane są na kwotę – 16.564.200,00 zł, co stanowi 18,05 % 

dochodów ogółem. Środki finansowe na realizację projektów z udziałem środków finansowych                 

z Unii Europejskiej planuje się w kwocie 9.040.219,94 zł, co stanowi 9,85 % ogółem planowanych 

dochodów. Dochody planuje się pozyskać ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko- 

Pomorskiego na lata 2014-2020 na zadnie pn.: „Rodzina w Centrum 2” realizowanego przez 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku oraz z Programu Erasmus +  realizowanego 

przez Zespół Szkół w Lubrańcu-Marysinie. Dochody planuje się również pozyskać ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko- Pomorskiego na lata 2014-2020 na zadanie pn.: „Infostrada Kujaw                    

i Pomorza 2.0”, realizowanego przez Starostwo Powiatowe we Włocławku oraz na zadanie pn. 

„Budowa Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego na bazie organizacyjnej ZS w Chodczu 

wraz z infrastrukturą”. Szczegółowy podział planowanych dochodów budżetu powiatu na 2019 rok 

z uwzględnieniem źródeł i miejsca ich powstania obrazuje załącznik Nr l do uchwały budżetowej. 

Kolejne źródło dochodów własnych to dotacja celowa otrzymana z tytułu pomocy finansowej 

udzielonej między  jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań 

inwestycyjnych i   zakupów inwestycyjnych 700.000,00 zł. Dochody w tym paragrafie klasyfikacji 

budżetowej będą stanowiły: dotacje z budżetu jednostki samorządu gminnego z przeznaczeniem na 

pomoc finansową dla powiatu w realizacji zadania z zakresu infrastruktury drogowej  w ramach 

przebudowy i rozbudowy dróg powiatowych w tym z budżetu gm. Włocławek – 700.000,00 zł na 

zadanie pn.:”Przebudowa drogi powiatowej nr 2913C Lubraniec-Kruszynek od km 6+225 do km 

11+254”, wdrażanego w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej 

na lata 2016-2019”. Jeśli chodzi o wydatki to w rozdziale 75020 – Starostwa powiatowe 

zaplanowano kwotę 14.418.606,00 zł. Wydatki w tym rozdziale zaplanowane zostały na działalność 

urzędu Starostwa Powiatowego we Włocławku, którego plan obejmuje wydatki bieżące                            

w wysokości 10.992.951,00 zł oraz środki na zadania inwestycyjne w wysokości 3.425.655,00 zł 

Wydatki związane z realizacją zadań przez urząd zaplanowano na: wynagrodzenia w wysokości 

8.443.817,00 zł, tj. 58,56% ogółem planowanych wydatków bieżących w tym rozdziale, realizację 

zadania inwestycyjnego pn. „Budowa budynku biurowego (urzędu) służącego wykonywaniu zadań 

publicznych przez Powiat Włocławski” w wysokości 2.987.732,00 zł oraz budowa windy dla osób 

niepełnosprawnych 437.923,00 zł. Planowane wydatki budżetu powiatu na 2019 rok zamykają się 

kwotą – 101.462.621,83 zł z tego: wydatki bieżące – 72.757.953,00 tj. 72,50 % ogółem 

planowanych wydatków (w tym płace i pochodne – 40.403.744,28 zł), wydatki majątkowe – 

28.704.668,83 tj. 28,29 % planowanych wydatków ogółem. DPS w Rzeżewo zaplanował wydatek 

inwestycyjny w kwocie 25.000,00 zł na opracowanie dokumentacji projektowej -kosztorysowej na 

zadanie pn.”Termomodernizacja DPS w Rzeżewie wraz z rozbudową budynku głównego                      

o poddasze użytkowe i szyb windowy”. Dla podmiotu, któremu zlecono zgodnie z przepisami 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie prowadzenie domu pomocy społecznej 

o zasięgu ponadgminnym planuje się dotację w wysokości 1.573.157,00 zł. Wydatki inwestycyjne 

jednostek budżetowych – 198.000,00 zł. W rozdziale 75404 – Komendy Wojewódzkie Policji 

planowane wydatki – 45.000,00 zł. W ramach tego rozdziału zaplanowano wpłaty na państwowy 

fundusz celowy na finansowanie lub dofinansowanie zadań inwestycyjnych. Planowane środki 

przeznaczone będą na zakup jednego pojazdu segmentu C. Ponadto w rozdziale 75410 – Komendy 

Wojewódzkie Państwowej Straży Pożarnej zaplanowano wydatki w kwocie 20.000,00 zł.                     

W ramach tego rozdziału zaplanowano wpłaty na państwowy fundusz celowy na finansowanie lub 

dofinansowanie zadań inwestycyjnych. Planowane środki przeznaczone będą na zadanie 

inwestycyjne polegające na zakup retransmitera łączności radiowej wraz z ładowaniem awaryjnym 

oraz instalacją antenową w celu poprawy funkcjonowania Powiatowego Centrum Zarządzania 

Kryzysowego we Włocławku. Jeśli chodzi o ochotnicze straże pożarne to planowane wydatki – 

stanowią kwotę 75.000,00 zł. W ramach tego rozdziału zaplanowano dotację celową na pomoc 

finansową dla gmin (na zakup niezbędnego sprzętu i wyposażenia dla straży pożarnej). Wydatki 
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uruchomione zostaną po podjęciu przez Radę Powiatu we Włocławku stosownej uchwały                         

w sprawie udzielenia pomocy finansowej. Skarbnik poformowała członków Komisji, że do projektu 

budżetu na 2019 zostanie wprowadzona autopoprawka dotyczącą już wprowadzonego zadania tj. 

przebudowa drogi powiatowej na terenie Gminy Lubanie. Powiat Włocławski na dzień dzisiejszy 

nie posiada żadnych dokumentacji projektowo-kosztorysowych. W związku z tym padła 

propozycja, aby w ramach tego zadania, które jest zgłoszone na drodze Lubanie środki z limitem 

310 000 zł pozostawić poprzez zmianę zadania inwestycyjnego na opracowanie dokumentacji. To 

zadanie będzie planowane do realizacji. To nie jest tak, że całkowicie wypada tylko ten odcinek, 

który jest zgłoszony do realizacji nie w pełni zabezpiecza te potrzeby na tym zadaniu. Jest potrzeba 

realizacji dłuższego odcinka w ramach dofinansowania ze źródła zewnętrznego  budżetu państwa. 

Stąd taka propozycja w autopoprawce pojawi się na zarządzie. PZD we Włocławku z/s w 

Jarantowicach również zgłosił potrzebę zakupu koparko ładowarki -380 000 zł w ramach wydatków 

inwestycyjnych jest przewidziana ta kwota. Skarbnik Powiatu powiedziała, że w zeszłym roku dnia 

15 listopada zostało podpisane porozumienie na stypendia dla uczniów. Tego w budżecie na 2019 r. 

nie ma. To również byłaby propozycja do zmian autopoprawką, prowadzenie po stronie dochodów             

i wydatków możliwości realizacji wypłat stypendiów dla uczniów..  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania? 

Starosta Włocławski poinformował, że ten rok jest specyficzny, ponieważ budżet został 

opracowany przez poprzedni zarząd, a przyjmować będzie go nowa Rada Powiatu we Włocławku. 

Obecny zarząd proponuje przyjąć budżet w takiej formule w jakiej zostało zaproponowane do 

15.11.2018 r. z jedną znaczącą zmianą, polegającą na zrezygnowaniu z realizacji inwestycji                   

w miejscowości Lubanie, co zostało uzgodnione z Panią Wójt. Tam było 400 m drogi za ponad 

300 000 zł, w zamian proponuje się tę kwotę przeznaczyć na opracowanie dokumentacji 

przyszłościowej na drogi. Na te chwilę powiat włocławski nie posiada do wykorzystania ani jednej 

dokumentacji z której mógłby wnioskować o środki zewnętrzne. Powiat jest w  posiadaniu 

wstępnych kryteriów, które będą realizowane w ramach nowego programu prowadzonego przez 

Wojewodę Kujawsko-Pomorskiego dotyczącego dróg. ważny temat to oświata.                   W tej 

kadencji trzeba będzie się tym tematem zająć i po części go rozwiązać. Nie da się tak, aby utrzymać 

szkoły z samej subwencji, ale niestety tendencja ulega wzrostowi Pojawiły się informację, że w 

miesiącu kwietniu ma być ogłoszony dodatkowy konkurs na rok bieżący, ponieważ będą większe 

środki. Powiat będzie chciał opracować małe odcinki dróg do 1 km, aby zdążyć z pozwoleniem na 

ten odcinek drogi w Lubaniu o długości 2-3 km , natomiast w miesiącu wrześniu opracować 

dokumentacje kompleksową od drogi nr 1 do miejscowości Lubanie, która też obejmie 

przebudowę, która miała miejsce w tym roku. Jest to zasadne z tego względu, że łączy się z drogą 

krajową. Dzięki temu można uzyskać dodatkowe punkty. W przyszłorocznym budżecie planowana 

jest droga Kruszynek –Lubraniec o wartości koło 10 000 000 zł. Ze wstępnych rozmów wynika, że 

istnieje możliwość uzyskania większego dofinansowania, do kwoty 6000 000 zł ze względu na 

zmiany zasad Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. Starosta w przyszłym tygodniu będzie chciał 

przeprowadzić rozmowę z Wojewodą, żeby ten temat potwierdzić. Mając taką wiedzę byłaby 

szansa na kolejne oszczędności. Praktycznie wszyscy wójtowie i burmistrzowie są przeciwni temu, 

aby udzielać dotacje i pomoce celowe, które na końcu były przydzielane gminom wg różnych 

zasad. Ogólna myśl jest taka, że powiat będzie realizował swoje zadania, a gminy swoje.  

W budżecie na przyszły rok jest zaplanowane dla 6 gmin po 300 000 zł i 200 000 zł dla Kowla w 

ramach Funduszu Ochrony Środowiska. Po ostatecznych ustaleniach z wójtami/burmistrzami 

przyjdzie czas w miesiącu lutym na zmianę tego budżetu w tym zakresie i zagospodarowanie tych 

środków w inny sposób. O tym decyduje rada. Starosta informuje tylko o tym jakie wstępne 

rozmowy mają miejsce na Zarządzie Powiatu we Włocławku. Kolejny i w tym roku dopłacono 

około 3,5 mln zł. W przyszłym roku zbliżycie można się do 4 mln zł. Co roku 0,5-1 mln zł do zadań 

oświatowych jest dokładane. Starosta podkreślił, że sytuacja finansowa powiatu jest dobra na 

koniec roku. Na koncie powiatu jest około 6000 000 zł. Mając w perspektywie to, że nie spłynęły 

jeszcze środki refundacji za domki wybudowane w Brzeziu i Lubieniu Kujawskim. Jeśli deficyt jest 

zakładany w przyszłym roku to i tak powiat jest w przyzwoitej sytuacji finansowej. Starosta 

poinformował, że jeśli chodzi o przeprowadzone postepowania przez poprzedni zarząd to budowa 
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budynku geodezji, który ruszył. To jest proces 2 letni, inwestycyjny wart około 6 mln  oraz została 

popisana umowa na budowę ZS w Chodczu. Dofinansowanie z RPO koło 10 mln zł, też proces 

dwuletni, prace powali ruszają. Starosta dodał,  że budżet powiatu zostanie przyjęty w miesiącu 

styczniu. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że komisja bardzo chętnie przystąpi do rozmów jeśli chodzi 

o trudne tematy dotyczące oświaty, aby móc dyskutować należy przygotować odpowiednie 

materiały do dyskusji. Pewne decyzje musza zapaść do końca lutego. Zarząd, komisje i rada czeka 

ciężka praca z tematem dalszego funkcjonowania oświaty. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania? 

Radny Wojciech  Rudziński zapytał o funkcjonowanie PUP we Włocławek? Czy finansowanie 

działalności tej jednostki jest po połowie miedzy powiatem włocławskim a Miastem Włocławek?  

Następnie radny zapytał o przebudowę drogi Kruszynek-Lubraniec, czy będzie ona realizowana ze 

środków zewnętrznych i w jakiej wysokości? 

Starosta Włocławski powiedział, że Powiatowy Urząd Pracy we Włocławku jest prowadzony 

przez powiat włocławski, ale współfinansowany przez Miasto Włocławek na zasadzie 

porozumienia podpisanego z Prezydentem Miasta podpisanym w 1999 roku. W tym roku koło 

56,34 % kosztów funkcjonowania ponosi Prezydent Miasta Włocławek, natomiast powiat 

włocławski 43,66%. Wynika to z ilości mieszkańców. To jest wskaźnik proporcjonalny. Jeśli 

chodzi o drogę Lubraniec-Kruszynek to na tę chwilę kosztorysowo wynosi 10 000 000 zł, nie 

wiadomo jaka będzie kwota po przetargu. Do tej pory przewidziane było na nią dofinansowanie 

3000 000 z NPPDL. Zarząd ma nadzieje, że w wyniku tych zmian zasad dofinansowania dróg jest 

szansa na większe dofinansowanie do 60%. Byłaby to kwota 5 400 000-6 000 000 zł. Powiat 

posiada również podpisanąa umowę z Gminą Włocławek na współfinansowanie tej inwestycji.  

Radny Dawid Dalmann zapytał, o  Centrum Aktywizacji Zawodowej w  Chodczu oraz budowę 

budynku dla Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomo. Czy odbyło się postępowanie 

przetargowe? 

Starosta Włocławski powiedział, że przetargi zostały ogłoszone przez poprzedni zarząd. 

Obecnemu staroście pozostało podpisanie umowy na budowę budynku WGGN i rozstrzygnięcia 

przetargu na ZS w Chodczu. W obydwu miejscach rozpoczęły się prace przygotowawcze. W dniu 

dzisiejszym odbywa się spotkanie w Chodczu. Obydwa procesy są dwuletnie.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie komisji maja jeszcze jakieś pytania? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019                              

i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego 

na rok 2019. 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019   stanowi 

załącznik nr 5  do niniejszego protokołu. 

Opinia Komisji dotycząca projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Włocławskiego na 2019-2026 oraz projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

8. Opracowanie projektu planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2019.  

 

Przewodniczący Komisji powiedział, że członkowie Komisji w materiałach otrzymali projekt 

planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2019. W pierwszym kwartale jest jeden 
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punkt, który nie został zrealizowany w II kwartale 2018 roku. Jest to punkt pod nazwą: Informacja 

Zarządu Powiatu o naborze uczniów do szkół na rok szkolny 2018/2019. Przewodniczący Komisji 

poprosił członków Komisji o zwrócenie uwagi na III kwartał, w którym to ma się odbyć wyjazdowe 

posiedzenie komisji. Przewodniczący Komisji poprosił członków Komisji o zgłaszanie propozycji 

szkoły, w której miałoby się odbyć to posiedzenie. 

Radny Dawid Dalmann zaproponował ZS w Chodczu.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje? 

Innych propozycji nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 

tym, aby wyjazdowe posiedzenie Komisji odbyło się do ZS w Chodczu i przeprowadził procedurę 

głosowania. 

Wyniki głosowania: 

za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do przedłożonego projektu planu pracy, bądź mają 

inne propozycje do planu pracy? 

Radny Wojciech Rudziński zaproponował, aby w IV kwartale Komisja odbyła wyjazdowe 

posiedzenie do Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Jaś” w Brzeziu oraz do Placówki 

Opiekuńczo-Wychowawczej „Małgosia” w Brzeziu. 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za tym, aby w II kwartale planu pracy 

ująć punkt pod nazwą: Wyjazdowe posiedzenie Komisji do Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej 

„Jaś” i Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Małgosia” w Brzeziu i przeprowadził procedurę 

głosowania. 

Wyniki głosowania: 

za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem poszerzonego 

projektu planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2019 i przeprowadził procedurę 

głosowania. 

Wyniki głosowana: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 

przyjęła projekt planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2019. 

Projekt planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2019  stanowi załącznik nr  7 do 

niniejszego protokołu.  

 

 

9. Sprawy różne 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś sprawy lub wnioski, które 

należałoby podnieść w tym punkcie? 

Radny Wojciech Rudziński zapytał o stypendia dla zdolnych uczniów z terenu powiatu 

włocławskiego, czy zostały one wypłacone? 

Skarbnik Powiatu odpowiedziała, że jeśli chodzi o budżet na rok 2018 to zamknął on się                         

z założeniami, które Rada Powiatu przyjęła uchwalając zmiany do budżetu poprzez wprowadzenie 

środków na udzielenie stypendiów, natomiast rok 2019 uwzględnia kwotę środków zaplanowanych 

na stypendia dla uczniów. Z tego co Skarbnik pamięta do dyrektor szkoły przygotowuje regulamin 

w zakresie wypłat stypendiów i kwalifikowania uczniów do tego zadania. Szczegółowej informacji 

udzieli Pani Naczelnik, a Skarbnik zapewniła, że budżecie są zabezpieczone środki na ten cel.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych powiedziała, że jeśli przyjęto by Program 
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Wspierania Zdolnej Młodzieży to dotyczyłby on mieszkańców powiatu  nie uczniów szkół 

powiatowych. W związku z powyższym naczelnik zaproponowała, aby zastanowić się czy przyjęcie 

tak dużego grona odbiorców stypendium starosty jest zasadne przy obronie szkół prowadzonych 

rzez powiat Włocławki, naczelnik konsultowała to z prawnikami Urzędu Wojewódzkiego i aby 

przyjąć program stypendialny należy przyjąć Program Wspierania Uzdolnionej Młodzieży. Pod ten 

program należy przyjąć uchwałę w sprawie udzielania stypendiów. Uchwały, które obligują grono 

odbiorców do mieszkańców powiatu. Nie można ograniczyć tego prawa do uczniów szkół 

prowadzonych przez powiat włocławski. Naczelnik poprosiła o zastanowienie się, czy taki jest sen                      

i taki kierunek udzielenia tych stypendiów. W związku z tym, że uznano za zasadne, aby takie 

stypendia trafiły do uczniów szkół prowadzonych przez powiat włocławski korzystając z art. 90 d 

ustawy o systemie oświaty zaproponowano dyrektorom, a dyrektorzy w porozumieniu z zarządem 

mogli z tego skorzystać, możliwość przyznawania stypendium dyrektora szkół dla szczególnie 

uzdolnionej młodzieży. Powstały regulaminy, zostały zabezpieczone środki. Dyrektor szkoły ma 

prawo udzielić 5 stypendiów dla najzdolniejszych uczniów. Jet to kwota nie przekraczająca 

semestralnie kwoty zasiłku wychowawczego. W granicach 300 zł. Takie stypendium dyrektorzy 

mają prawo uczniom udzielić. Jeżeli zostanie to rozszerzone i starosta, komisja rada zechce 

udzielać stypendium najzdolniejszej młodzieży to niekoniecznie te pieniądze trafia do uczniów 

szkół powiatowych.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisja maja jeszcze jakieś pytania? 

Starosta Włocławski poinformował, że na początku roku prośbę o przejście za porozumieniem 

stron do innej jednostki złożył dyrektor dwóch placówek  Lubieniu Kujawskim Pan Marcin 

Lewandowski. W dniu dzisiejszym zarząd wyraził na to zgodę. Z dniem 1 lutego 2019 r. został 

ogłoszony konkurs na to stanowisko. Wymagania, co do kandydata są takie jakie wymaga ustawa. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że ma nadzieje, ze uda się znaleźć odpowiedniego dyrektora 

placówki, tym bardziej, że placówka jest niedawno utworzona, a funkcjonuje dobrze. Warto, aby to 

była osoba, która będzie rozwiązywała te trudne tematy, które mają miejsce w takiego typu 

jednostkach.  

Nie było więcej głosów.  

 

10. Zakończenie obrad. 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w dniu 4 

stycznia 2019 roku o godzinie 13:20 dokonał zamknięcia obrad Komisji.     

                                                                                          

                                                                        
                                                                                                           Przewodniczący Komisji   

                                                                                                      Edukacji, Kultury i Sportu 

                                                                                                     

                                 Karol Matusiak  
 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

 
Marta Grzegórska………………………….. 


